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Ruim een jaar is-ie nu ceo van Welkoop, na twee turbulente jaren bij Blokker. Casper Meijer over de ego-ceo,
slechte grappen en fouten begraven. “Over Blokker zeiden mensen: doe 't niet, Casper, doe ’t niet. Maar eerlijk
gezegd: ik wilde wel erg graag ceo worden en dan zie je zaken wat rooskleuriger.”

Hans Verstraaten

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

http://www.tcpdf.org

